
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 269
Har regeringen og sundhedsmyndighederne overvejet indførelse af et fjerde stik til be
boere på plejehjem og andre udsatte borgere set i lyset af, at smitten også stiger blandt 
ældre, at disse borgere genererer færre antistoffer, og at immuniteten tilsyneladende ofte 
er mindre og korterevarende, samt at det er en del måneder siden, de ældre og udsatte 
fik tilbud om det tredje stik?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 20. januar 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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